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Vragen voor het vragenhalfuur raad 28 april 2015 
 
 

Voorzitter, 
 
Het CDA heeft vragen naar aanleiding van berichtgeving in de media. 
In de tv uitzending van Monitor van de NCRV werd een mevrouw in beeld 
gebracht die een uitkering kreeg. Op marktplaats had zij 4 Kittens verkocht en 
dit niet opgegeven als inkomsten, daarom moest zij 40.000 euro  terugbetalen 
wegens fraude. 

 
Nu begrepen wij uit de uitzending dat men incidenteel privé spullen mag verkopen zonder dat je 
hier voor op je uitkering wordt gekort. Volgens jurisprudentie zou je namelijk privé spullen mogen 
verkopen. Hoe gaat Heerhugowaard d.m.v. van Haltewerk hiermee om? 
Zoekt de sociale dienst, Haltewerk, marktplaats af om te kijken of mensen dingen te koop 
aanbieden? En hoe gaan zij hiermee om? Het geeft een hoop onrust onder deze groep burgers. 
 
Verder kwam in het programma naar voren dat mensen ook voor andere dingen gestraft werden 
i.v.m. fraude. Het oppassen op kleinkinderen zonder vergoeding bijvoorbeeld. 
Hoe wordt dit gezien hier in Heerhugowaard? Is dit een daad van fraude? 
Als dit zo is kunnen mensen met een uitkering niet meer op hun eigen kleinkinderen passen 
anders worden ze gekort en gestraft. Of moeten de kinderen oma betalen? Kan de wethouder 
hier uitleg over geven? 
Hoe zit dit dan met het verlenen van mantelzorg? Als iemand in de bijstand zijn zieke moeder 
helpt wordt de uitkering dan stopgezet? 
 
Wij maken ons als CDA hier zorgen over. Als wij niet meer in familieverband elkaar mogen 
helpen als we in de bijstand zitten, komt er weinig van de participatie samenleving terecht.  
Dit kan toch miet de bedoeling zijn. Kan de wethouder hier uitleg over geven.  
 
Fraude bestrijden is nodig, maar enige nuance is gewenst. 
 
Tot zover voorzitter.  
 
Namens de fractie CDA, 
 
Jolanda van Ling 
 
 

Voorzitter, 
 
Het CDA vraagt de aandacht voor de grote groepen wisselende hangjongeren 
op het raadhuisplein. Al heel veel maanden heerst er veel onrust op het plein. 
Jongeren vanaf de leeftijd van 13 jaar die vervelend zijn en overlast bezorgen. 
Bij zowel burgers als de ondernemers, enkele ondernemers achteraan op het 
plein daar waar een prachtig uitstekend dak aanwezig is voor de beide winkels 

bestaat veel overlast. Enkele ondernemers ervaren onnodig veel stress. 
Als men de wijkagent belt is hij of op training, vergadering of heeft een vakantiedag, kortom 
slecht bereikbaar. De jongerenwerkers is niet in zicht. 
 
Onze vraag kunnen deze jongeren aangesproken worden door bv jongerenwerker zodat er naar 
alternatieven gekeken wordt want deze jongeren hoeven geen overlast te veroorzaken. 
 
Een tip die ik u mee wilt geven plaats op enkele plaatsen in de stad gratis Wi-Fi, daar komen de 
jongeren zeker op af. En zijn ze aanspreekbaar. 
 
Namens de fractie CDA, 
 
Gea Klerck 
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Voorzitter, 

 

Gemeenteraadsfracties hebben binnen hun recht op informatie 
onder meer het vragenrecht. Daar wordt ook in Heerhugowaard 

gebruik van gemaakt, onder meer in het stellen van (technische) vragen over stukken die in 
raadscommissies worden behandeld om ter besluitvorming te worden geagendeerd in een 
raadsvergadering. Een andere vorm van het vragenrecht is het vragen om nadere informatie ten 
aanzien van actuele onderwerpen. Meerdere malen heeft de gemeenteraad en ook het college 
gevraagd dergelijke informatie-opvragingen vooral schriftelijk te doen, en daarvoor niet de 
rondvraag in commissievergaderingen te gebruiken.  
 
GroenLinks gebruikt die laatstgenoemde vorm van vragenrecht graag om zich telkens een juist 
beeld te vormen van actuele maatschappelijke ontwikkelingen en de impact daarvan op onze 
Waardse samenleving. Niettemin hebben wij gemerkt dat de beantwoording van dergelijke 
vragen vaak op zich laat wachten, in tegenstelling tot technische vragen over lopende 
besluitvormingsstukken. Dat noopt ons tot de volgende vragen: 
 
Hanteert het college een ander beleid ten aanzien van actuele technische vragen ten opzichte 
van technische vragen in het kader van lopende besluitvorming? Zo ja, waarom is daarvoor 
gekozen? 
Zo nee, wat is in de opinie van het college de reden dat de beantwoording van actuele technische 
vragen weken en soms maanden op zich laat wachten? Zelfs als die vragen gesteld zijn naar 
aanleiding van een mededeling vanuit het college of de ambtelijke organisatie? 
Wat is de reden dat -ook bij het stellen van vragen in het kader van artikel 37 Reglement van 
Orde- bij het niet halen van de beantwoordingstermijn van 30 dagen er geen bericht van uitstel 
van beantwoording naar de vragenstellers wordt uitgegaan? 
 
Naar aanleiding van bovenstaande volgt de fractie van GroenLinks zich genoodzaakt 
onderstaande uitstaande vragen alsnog mondeling hier te stellen, zonder dat het college 
daarmee is ontslagen van schriftelijke beantwoording. 
 
De Huygenpas 
 
Onlangs ontving de fractie van GroenLinks onderstaande mail over de Huygenpas van een 
vrijwilligster van het Repair Café. 
 
'Door de nieuwe aanbesteding aan Welschap doet Kern8 niet meer mee per 1 januari 2015 
waardoor de activiteiten die onder hun vleugels werden gegeven, niet meer met korting kunnen 
werken. Als voorbeelden noem ik het Jongerenwerk (TAS), de origami- en speksteencursus, de 
kookcafés, de inloop voor kinderen (woensdagmiddag in de Grote Beer en Kleine Beer aan de 
Taxuslaan)en de workshops die vanuit het Repair Café gegeven worden. 
  
TAS heeft inmiddels de status van stichting en zal daardoor de kortingsregeling voor 2016 
kunnen aanvragen. Maar het Repair Café Heerhugowaard is geen rechtspersoon. Wij kunnen 
ons daardoor niet aanbieden bij de gemeente om deze kortingen te regelen. Dat geldt voor veel 
vrijwillige activiteiten die voorheen gefaciliteerd werden door Kern8 en nu zelfstandig verder 
gaan. 
Welschap (METwelzijn) faciliteert niet en zal ons daarom ook niet kunnen helpen om deze 
kortingsregeling toe te passen. Wij zijn namelijk niet verbonden aan deze organisatie. 
 
Er is nog een punt: 
Voor het aanmelden van een organisatie voor de Huygenpasregeling is geld nodig. Je doet een 
investering om in het boekje te komen. Hoeveel weet ik  niet, maar wat ik wel weet is dat het 
daardoor voor veel kleine (low budget) organisaties en particulieren onmogelijk wordt om de 
kortingsregeling te hanteren voor hun activiteiten. Degenen die gebruik maken van de 
Huygenpas kunnen vervolgens niet deelnemen aan bepaalde activiteiten omdat de kosten voor 
hen te hoog worden.' 
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Vragen 
1) Herkent het college de situatie zoals in de mail geschetst wordt? 
 
1a) Zo nee. Geeft deze mail aanleiding voor het college om te onderzoeken of de geschetste 

situatie klopt en indien dit inderdaad zo is bent u dan voornemens om corrigerende 
maatregelen te nemen? Zo ja, welke concrete corrigerende maatregelen gaat het dan om? 

 
1b) Zo ja. In hoeverre is het college al bezig om stappen te nemen deze situatie te herstellen? 

Waar bestaan die stappen en correcties uit en op wat voor termijn kunnen we de resultaten 
hiervan verwachten? 

 
2) Wat kost het een organisatie of particulier om in het bonnenboekje te komen die verbonden 

is aan de Huygenpas? 
 
 
Vragen GroenLinks naar aanleiding van de nabrander van donderdag 2 april jongstleden. 
 
Geachte griffie, 
 
Naar aanleiding van het van de “korte notitie problemen SVB” die wij mochten ontvangen in de 
nabrander van het Nieuws van de Dag van donderdag 2 april heeft de fractie van GroenLinks nog 
wat technische vragen. Wij lopen samen met u het document door het formuleren de vragen aan 
de hand van het gestelde in de notitie: 
 
"Bestanden die de gemeente digitaal aanlevert over nieuwe klanten of wijzigingen worden niet 
altijd (volledig) verwerkt. Hier komt geen melding op." 
- Op welke wijze wordt deze terugkoppeling nu wel gedaan? 
- Hoe verloopt de communicatie hierover zowel richting SVB als klant? 
 
"Niet altijd betaald [taalfout overgenomen] de SVB de declaratie van het juiste budget." 
-welke gevolgen kan dit hebben voor de klant? (Tekort op budgetten, teveel aan uitgaven etc.) 
 
"Klanten die contact opnemen met de SVB worden vaak onterecht doorverwezen naar de 
gemeente." 
- worden deze klanten geholpen door het loket of terugverwezen naar SVB? Hoe is de 

communicatie met de SVB hierover? 
 
"Echter als we kijken naar de cliënten in Heerhugowaard vallen de problemen nog mee." 
- Om hoeveel cliënten in Heerhugowaard die in de problemen zijn gekomen gaat het precies? 

Hoe is en wordt dat in kaart gebracht?. 
 
"Dit noodscenario houdt in dat de zorgverleners alvast een (meestal te hoog) voorschot hebben 
ontvangen door een fictief budget in te stellen tot en met 31 maart 2015. Dit is overigens alleen 
bij bestaande klanten en niet bij nieuwe klanten." 
- om hoe veel zorgverleners in Heerhugowaard gaat het hier? 
- wordt het te hoge voorschot later verrekend? 
- hoe worden problemen die hierdoor ontstaan opgevangen? 
 
"...kost het ambtelijk veel capaciteit als het gaat om de aanlevering, het controleren en de 
contacten die moeten worden onderhouden met de SVB om problemen te voorkomen." 
- is er voldoende capaciteit binnen het ambtelijk apparaat om dit op te vangen? 
- Wordt deze extra gevraagde capaciteit opgevangen binnen de bestaande budgetten of moet 

dit op andere wijze bekostigd worden? 
 
"Zo blijven we onder andere monitoren wat de effecten zijn van de problemen van de SVB op de 
Heerhugowaardse inwoners." 
-op welke wijze wordt er gemonitord? (Actief / passief) 
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- zijn mensen ervan op de hoogte dat ze zich bij u kunnen vervoegen (verborgen problematiek 
bij o.a. kleinschalige zorgaanbieders) 

- hoeveel klachten zijn er op dit moment binnengekomen bij de gemeente? 
- wat is de aard/ernst/grootte van deze klachten? 
- hoeveel van deze meldingen zijn er (naar tevredenheid) opgelost? 
 
 
Namens de fractie GL, 
 
René Schoemaker 

 

 

 
 
Voorzitter, 
 
In de krant hebben we kunnen vernemen dat SDG Reigersdaal 
voornemens is een vestiging te bouwen op de Middenweg tegenover het 
tuincentrum. 
 

Onze vraag hieromtrent is: 
Hoe verhoud zich de afstand van dit complex tot de aangescherpte regelgeving rondom het 
bouwen van permanente bewoning binnen een straat van 600 meter rondom een windmolen? 
 
Namens de fractie Burgerbelang Heerhugowaard, 
 
A.G.W.(Ad) Jongenelen 
 
 
 

Voorzitter, 
 
We hebben begrepen va omwonenden en uit de krant dat er aan de Vliet 
een voedseluitgifte plaatsvind. 
Los van de overlast die dit geeft in een doodlopende straat met het 
brengen van voorraden n ophalen van pakketten, hebben we de volgende 
vragen: 

1. Is het bij de gemeente bekend dat dit plaatsvind? 
2. Is hiervoor een vergunning verstrekt? 
3. Voldoet deze uitgifte aan de eisen zoals gesteld in he Handboek Voedselbank?  
 En dan met name de voedsel veiligheid en hygiëne 
 
Namens de fractie Burgerbelang Heerhugowaard, 
 
A.G.W.(Ad) Jongenelen 
 
 
 
 


